
AlgemeneAfdelingsvergadering der
JongeDemocraten Leiden-Haaglanden

Datum: 27 juni 2023
Tijd: 20.00-20.45
Locatie: Schlemmer, DenHaag

Technisch Voorzitter:Remco Vonk

Stem- enNotulencommissie:Damiën Storimans & Izabella Voortman

Agenda
19.45-20.00 Inloop

20.00-20.05 Installatie TV en SNC, vaststellen agenda en notulen AAV 16mei

20.05-20.15 Bestuursverantwoording

20.15-20.30 Verkiezing afdelingsbestuur

20.30-20.40 Pauze

20.40-20.45 Afsluiting, decharge voorzitter en SNC

20.45-... Borrel

Opening AAV (20:00)

Installatie Technisch Voorzitter

De Technisch Voorzitter is per acclamatie benoemd

Installatie Stem- enNotulencommissie

De SNC is per acclamatie benoemd

Vaststellen agenda

De agenda is per acclamatie vastgesteld

Vaststellen notulen AAV 16mei 2023

De agenda is per acclamatie vastgesteld
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Bestuursverantwoording (20:06)

MaxV:We hebbenwat activiteiten georganiseerd, we zijn begonnenmet het zomeroffensief

en we zijn aan de slag gegaanmet de commissie internationaal voor de twinning.We zijn ook

op zoek gegaan naar een nieuw bestuur. Dat is helaas niet zo goed gegaan als gewild. Hopelijk

kunnenwe het bestuur nog aanvullen door elkaar te spreken, een goed zomeroffensief te

draaien, en nogmeer promotie in appgroepen te doen

Vragen

Q (Hester):Wat zijn de plannen voor het zomeroffensief?
A (Max V): Gaan langs demarkten in DenHaag, Leiden enDelft.We gaan ookwat D66’ers
betrekken. En we staan bij de Haagse Hogeschool.

Verkiezing Afdelingsbestuur (20:09)
Bestuurslid Politiek & Pers
Sharwin Ganga: Ik ben zestien jaar en ik wil me inzetten voor politiek. Ik wil sterk zijn op de

inhoud en ervoor zorgen dat onze stem hoorbaar is in de D66 fracties.

De oriëntatiecommissie in de persoon vanHester vanWessel leest haar advies voor.

Vragen

Q (Pim): Volgend jaar zijn er EP-verkiezingen. Hoe ga je campagne voeren?

A: Eerst komen de interne verkiezingen. Eerst wil ik de kandidaat-lijsttrekkers uitnodigen. Dan

samenmet de lijsttrekker ook campagne draaien. Ik wil jongeren bereiken.

Q (vervolg): Dan ga ik naar lokaal, hoe zie je die samenwerking voor je?

A: Samenwerking ging hiervoor goed, ik wil met DenHaag, Leiden enDelft samenwerken. Ik wil

maandelijks aansluiten bij de fractievergadering.

Q (Maarten): Hoewil je zorgen dat we zichtbaarder in de pers zijn?

A: Als er eenmaatschappelijk probleem is, hebbenwe daar als jongeren iets over te zeggen.

Dan kan dat op deHaagse radio en tv en via opiniestukken.

Q (Max V): Vorig jaar is er geen secretaris verkozen, wat als er dit jaar ook geen secretaris is?

Neem jij dan die rol op?

A: Het is belangrijk dat er een secretaris is. Ik heb ook interesse in promotie. Ik sta er voor open

om ook secretaris te worden.

De TV bedankt Sharwin voor zijn bijdrage

Voorzitter

River van Uden: River stelt zich voor

DeOriëntatiecommissie in de persoon vanHester vanWessel leest haar advies voor
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Vragen

Q (Maarten):Wat wil jij gaan doen om te zorgen dat er volgend jaar meerdere kandidaten voor

alle functies zijn?

A: Ik hoop eenmix van ervaren leden en nieuwe leden temotiveren. Ik ben vanmening dat we

genoeg capabele leden hebben die het kunnen doen. Ik hoop dat mensen toch gemotiveerd

worden om daar ook in betrokken te worden. Ook het zomeroffensief is eenmooi moment om

mensen te betrekken.

Q (Joanne): Ga je JD-merch dragen?

A: Uhh ja das, speld alles…Maar echt, ik heb best vaakmijn JD-shirt aan dusmisschien wel.

Q (David): In de nieuwsbrief haddenwe de categorieMax &Max, heb je daar zelf al een nieuw

idee over? Bijvoorbeeld River deep, mountain high.

A: Dat is zeker een leuk idee. Misschien dat we bestuursleden kunne uitlichten of feitjes van de

maand doen.

Q (Max V): Misschien kunnenwe deMax &Max verlengen?

A: Ja.

De TV bedankt River voor zijn bijdrage.

De TV legt de stemprocedure uit.

Kandidaat Totaal
uitgebrachte
stemmen

Voor Tegen Verkozen
(ja/nee)

Sharwin Ganga 14 12 2 ja

River van Uden 14 14 0 ja

Pauze (20:24)

Benoeming erelid (20:31)
MaxV: Nog een surprise!We hebben de vorige AAV het erelidmaatschap aangepast. Bij dezen

stellen we ons eerste echte erelid voor: Hester vanWessel. Ze heeft zich twee jaar lang ingezet

in de commissie internationaal. Daarna als lokaal secretaris en landelijk secretaris, en daarna

weer deOrco. Ik heb je altijd gezien als een heel fijn lid dat openstaat voor nieuwe leden en een

heel fijn persoon.

De verkiezingsuitslag wordt aangekondigd.

Korte speech door River van Uden:We gaan er watmoois vanmaken, kandideer je.

Vraag aan bestuur door jongste aanwezige lid
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De vraag van het jongste aanwezige lid wordt niet genotuleerd.

Decharge en afsluiting (20:38)
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